

Sohar International Credit Card Usage Campaign Campaign 1st July till 31th August 2024- Terms and Conditions

When do these terms and conditions apply?

Sohar International Bank SAOG (“we” or “us” or “Sohar International”) has launched an offer (“Campaign”) for existing customers who use their Sohar International credit card during the campaign period.

- The campaign period is from **1st July till 31th August 2024** both days inclusive (“Campaign Period”).
- These terms and conditions (“Campaign Terms and Conditions”) apply in respect of the Campaign. These apply to you so far as the Law and Regulation permits so please read them carefully.

Who are eligible to participate in the Campaign?

- Use your Sohar International credit card for transactions of OMR 10 and above in Oman (the “Oman Transactions”). Each Oman Transaction will entitle you to one entry into the prize draw (for example a transaction amounting to OMR 100, will equal 10 prize draw entries).
- Use your Sohar International credit card for transactions of OMR 10 and above outside of Oman (the “Foreign Transactions”). Each Foreign Transaction will entitle you to one entries into the prize draw (for example a Foreign Transaction amounting to OMR 100, will equal 10 prize draw entries).
- Use your Sohar International credit card for transactions of OMR 10 and above on any online transaction “Foreign Transactions” Or Oman Transactions). Each Online transaction will entitle you to one entries into the prize draw (for example an online transaction amounting to OMR 100, will equal 10 prize draw entries)

What is the offer?

Existing Cardholders:

If existing cardholder used his/her credit card for a POS transaction in Oman or outside or online during the Campaign Period, the customer will be then eligible to enter into a lucky draw for a chance to win cash back of OMR 1000 into his/her credit card account. In order to be eligible to qualify in the draw, the customer must use credit card for a POS transaction in Oman or outside or Online for a minimum of OMR 10 during the campaign period.

New Cardholders (applied during the campaign period)

For customers who applied the credit card during the campaign period, they must use their credit card on or before 31th August 2024 to be eligible to enter into the lucky draw. They must use the credit card for a minimum of OMR 10 for a POS transaction in Oman or outside, or online.

The draw will occur on 31th of August 2024 at **Sohar International** Bank Oman’s premises in Muscat and customers will be notified on their registered contact numbers through SMS and the winning prize will be credited to his/her credit card account by 10th of October 2024.

When and which qualify for the purpose of the campaign?

- Campaign offers cannot be combined with any previous or other campaign offer on Sohar International products.
- Any decision about whether the customer qualifies for the purposes of this Campaign shall be resolved by Sohar International at its sole discretion. We shall determine solely which customers qualify for the Campaign

Dear valued customer, Please note that the Bank will never ask you to share your banking credentials through unofficial channels to ensure the safety of your accounts. For any details, please call us on 24730000

What else do I need to know about the Campaign?

- This prize draw shall exclude any ATM withdrawals
- Corporate credit cards are exclude from the campaign
- These Campaign Terms and Conditions only apply in the Sultanate of Oman. We reserve the right at our discretion to alter or amend these Campaign Terms and Conditions or end the Campaign at any time without prior notice to you. Our decisions on all matters relating to the Campaign shall be final and conclusive.
- You consent to your data being stored, transferred and processed (either in Oman or overseas) by Sohar International, and authorized third parties to contact you if you win the cash prize.
- Participating in this Campaign does not grant entrants the right to use Sohar International's name, logo or images from or relating to the Campaign without Sohar International's explicit written approval. Entrants may not make any public announcement regarding the cash prize or any other aspect of this Campaign without Sohar International's prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on the Sohar International at Sohar International's discretion not to award cash prize to an entrant or debit cash prize from a winner immediately and without notice.
- Any attempt to defraud or violate these official rules in any way in connection with the Campaign may be prosecuted to the fullest extent of the law at Sohar International's sole discretion. Sohar International reserves the right to make any investigation into the eligibility of an Entrant and delay the award of any prize during the investigation for any period of time deemed necessary and pending the receipt of all and any information deemed necessary. If Sohar International suspects any Entrant of attempting to defraud or violate the rules in any way, then Sohar International reserves the right to disqualify that Entrant from this and all future Campaigns. Sohar International's decisions from any such investigation shall be final and binding in all respects.
- Sohar International's decision on all matters relating to the Campaign shall be final, conclusive and binding. No further correspondence, appeals, protests or attempts to dispute the same would be entertained in any event.
- To the fullest extent permitted by law, Sohar International shall not be held liable for any loss or damages howsoever arising in connection with the Campaign.
- In addition to these Campaign Terms and Conditions, the Sohar International Terms and Conditions for the Sultanate of Oman and any separate terms and conditions as available on www.soharinternational.com shall continue to apply. For all rates, fees and charges (including FX transactions) as set out on the Sohar International Schedule of Services and Tariffs, please visit our website at www.soharinternational.com.
- These Campaign Terms and Conditions shall be governed in all respects by the laws of the Sultanate of Oman, All disputes relating to these Campaign Terms shall be subject to the exclusive jurisdiction of the Courts of Oman.
- Each of the terms and conditions set out in these Campaign Terms and Conditions needs to be met.

Dear valued customer, Please note that the Bank will never ask you to share your banking credentials through unofficial channels to ensure the safety of your accounts. For any details, please call us on 24730000

حملة صهار الدولي لاستخدام البطاقات الائتمانية من 1 يوليو حتى 31 أغسطس 2024 - الشروط والأحكام

متى تطبق هذه الشروط والأحكام؟

- أطلق بنك صهار الدولي ش.م.ع.م. («نحن» أو «نا» أو «صهار الدولي») عرضاً («الحملة») للعملاء الحاليين الذين يستخدمون بطاقة صهار الدولي الائتمانية الخاصة بهم خلال فترة الحملة.
- فترة الحملة من 1 يوليو حتى 31 أغسطس 2024، بما في ذلك اليومين («فترة الحملة»).
- تنطبق هذه الشروط والأحكام («شروط وأحكام الحملة») فيما يتعلق بالحملة. تنطبق هذه الشروط عليك بقدر ما يسمح به القانون واللائحة، لذا يرجى قراءتها بعناية
- (أ) استخدم بطاقة صهار الدولي الائتمانية الخاصة بك لإجراء المعاملات التي تبلغ قيمتها 10 ريالات عمانية أو أكثر في سلطنة عمان («معاملات عمان»). ستؤهلك كل معاملة في عمان لدخول واحد في السحب على الجوائز (على سبيل المثال، المعاملة التي تبلغ قيمتها 100 ريال عماني، ستساوي 10 مشاركات في السحب على الجوائز)
- (ب) استخدم بطاقة صهار الدولي الائتمانية الخاصة بك لإجراء المعاملات التي تبلغ قيمتها 10 ريالات عمانية أو أكثر خارج عمان («المعاملات الأجنبية»). ستؤهلك كل معاملة أجنبية لمشاركة واحدة في السحب على الجوائز (على سبيل المثال، معاملة أجنبية بقيمة 100 ريال عماني، ستساوي 10 مشاركات في السحب على الجوائز).
- (ج) استخدم بطاقة صهار الدولي الائتمانية الخاصة بك للمعاملات التي تبلغ قيمتها 10 ريال عماني أو أكثر لأي معاملة عبر الإنترنت سواء المعاملات الأجنبية أو المعاملات العمانية. ستؤهلك كل معاملة عبر الإنترنت للحصول على مشاركة واحدة في السحب على الجوائز (على سبيل المثال، معاملة عبر الإنترنت بقيمة 100 ريال عماني، ستساوي 10 مشاركات في السحب على الجوائز)

من هم المؤهلون للمشاركة في الحملة؟

لحاملي البطاقات الحاليين:

إذا استخدم حامل البطاقة الحالي بطاقته الائتمانية لإجراء معاملة عبر نقاط البيع في سلطنة عمان أو خارجها أو عبر الإنترنت خلال فترة الحملة، فسيكون العميل مؤهلاً للدخول في سحب للحصول على فرصة للفوز باسترداد نقدي بقيمة 1000 ريال عماني في حسابه الخاص.

لبطاقة الائتمان. لكي يكون العميل مؤهلاً للدخول في السحب، يجب عليه استخدام بطاقة الائتمان لإجراء معاملات عبر نقاط البيع داخل السلطنة أو خارجها أو عبر الإنترنت بمبلغ لا يقل عن 10 ريال عماني خلال فترة الحملة.

لحاملي البطاقات الجدد (تطبق خلال فترة الحملة)

بالنسبة للعملاء الذين استخدموا بطاقة الائتمان خلال فترة الحملة، يجب عليهم استخدام بطاقاتهم الائتمانية في أو قبل 31 أغسطس 2024 ليكونوا مؤهلين للدخول في السحب، ويجب عليهم استخدام بطاقة الائتمان بمبلغ لا يقل عن 10 ريال عماني لإجراء معاملات نقاط البيع في عمان أو خارجها أو عبر الإنترنت.

سيتم إجراء السحب في 31 أغسطس 2024 في مقر بنك صهار الدولي عمان في مسقط وسيتم إخطار العملاء على أرقام الاتصال المسجلة الخاصة بهم من خلال الرسائل النصية القصيرة وسيتم إضافة الجائزة الفائزة إلى حساب بطاقاتهم الائتمانية بحلول 10 أكتوبر 2024.

ما هو العرض؟

- لا يمكن دمج عروض الحملة مع أي عرض سابق أو عرض آخر على منتجات صهار الدولي.
- أي قرار بشأن ما إذا كان العميل مؤهلاً لأغراض هذه الحملة سوف يتخذه صهار الدولي وفقاً لتقديره الخاص. نحن فقط نحدد العملاء المؤهلون للحملة

Dear valued customer, Please note that the Bank will never ask you to share your banking credentials through unofficial channels to ensure the safety of your accounts. For any details, please call us on 24730000

متى وما هي المؤهلات لغرض الحملة؟

- لا يشمل سحب الجائزة هذا أي عمليات سحب من أجهزة الصراف الآلي
- يتم استبعاد بطاقات الائتمان الخاصة بالشركات من الحملة
- تنطبق شروط وأحكام الحملة فقط في سلطنة عمان. نحن نحفظ بالحق، وفقاً لتقديرنا، في تغيير أو تعديل شروط وأحكام الحملة هذه أو إنهاء الحملة في أي وقت دون إشعار مسبق لك. قراراتنا بشأن جميع المسائل المتعلقة بالحملة ستكون نهائية وحاسمة
- أنت توافق على أن يتم تخزين بياناتك ونقلها ومعالجتها (سواء في سلطنة عمان أو في الخارج) من قبل صحرار الدولي، وتسمح لأطراف ثالثة بالاتصال بك إذا فزت بالجائزة النقدية
- لا تمنح المشاركة في هذه الحملة المشاركين الحق في استخدام اسم صحرار الدولي أو شعاره أو صورته من الحملة أو المتعلقة بها دون الحصول على موافقة كتابية صريحة من صحرار الدولي. لا يجوز للمشاركين إصدار أي إعلان عام بخصوص الجائزة النقدية أو أي جانب آخر من هذه الحملة دون الحصول على موافقة كتابية مسبقة من صحرار الدولي وأي خرق لهذا الشرط يمنح صحرار الدولي الحق، وفقاً لتقدير صحرار الدولي، في عدم منح الجائزة النقدية للمشارك، أو خصم الجائزة النقدية من الفائز على الفور ودون سابق إنذار
- أي محاولة للاحتيال أو انتهاك هذه القواعد الرسمية بأي شكل من الأشكال فيما يتعلق بالحملة قد يتم ملاحقتها قضائياً إلى أقصى حد يسمح به القانون وفقاً لتقدير صحرار الدولي وحده. يحتفظ صحرار الدولي بالحق في إجراء أي تحقيق حول أهلية المشارك وتأخير منح أي جائزة أثناء التحقيق لأي فترة زمنية تعتبر ضرورية وفي انتظار استلام جميع وأي معلومات تعتبر ضرورية. إذا اشتبه صحرار الدولي في قيام أي مشارك بمحاولة للاحتيال أو انتهاك القواعد بأي شكل من الأشكال، فإن صحرار الدولي يحتفظ بالحق في استبعاد هذا المشارك من هذه الحملة وجميع الحملات المستقبلية. وستكون قرارات صحرار الدولي بشأن أي تحقيق من هذا القبيل نهائية وملزمة من جميع النواحي
- سيكون قرار صحرار الدولي بشأن كافة الأمور المتعلقة بالحملة نهائياً وقاطعاً وملزماً. ولن يتم قبول أي مراسلات أو مناقشات أو احتجاجات أو محاولات للاعتراض عليها بأي حال من الأحوال.
- إلى أقصى حد يسمح به القانون، لا يتحمل صحرار الدولي المسؤولية عن أي خسارة أو أضرار مهما كانت تنشأ فيما يتعلق بالحملة.
- بالإضافة إلى شروط وأحكام الحملة هذه، ستظل شروط وأحكام صحرار الدولي الخاصة بسلطنة عمان وأي شروط وأحكام منفصلة متاحة على الموقع www.harinternational.com سارية. للتعرف على جميع الأسعار والرسوم والتكاليف (بما في ذلك معاملات العملات الأجنبية) كما هو منصوص عليه في جدول الخدمات والتعارف الخاص بصحرار الدولي، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني www.soharinternational.com
- تخضع شروط وأحكام الحملة هذه من جميع النواحي لقوانين سلطنة عمان، وتخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط الحملة هذه للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم عمان
- يجب استيفاء كل الشروط والأحكام المنصوص عليها في شروط وأحكام هذه الحملة. ما الذي يجب أن أعرفه أيضاً عن الحملة؟

Dear valued customer, Please note that the Bank will never ask you to share your banking credentials through unofficial channels to ensure the safety of your accounts. For any details, please call us on 24730000